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•Het MRA symposium werd op vrijdag 14 oktober gehouden in de voormalige Koepel 
gevangenis van Haarlem, die door een burgerinitiatief is omgetoverd tot een werk-, les- 
en congrescentrum, een mooi voorbeeld van duurzaam (ver)bouwen;
•CDA burgemeester Jos Wienen van Haarlem opende het symposium, dat werd bezocht 
door ongeveer 100 gemeenteraadsleden, wethouders en beleidsmakers
•De noodzaak tot A27 verbreding hangt ook af van ontwikkeling van twee grote kernen in
Almere Oost en de bouw van een brug en dijk tussen Almere en Amsterdam door het 
IJmeer: toch is het streven om niet alleen woongelegenheid, maar ook werkgelegenheid 
in dat gebied te scheppen, zodat woon-werkverkeer niet toeneemt en A-27 verbreding 
niet nodig is;
•Waterplantenprobleem speelt in het Gooimeer, maar ook in het IJmeer, dus de 
gemeenschappelijke oplossing van verdiepen kan in beide gebieden worden toegepast
•MRA verstedelijkingsstrategie is ook platform voor watermanagement
•Geen stenen stapelen maar steden bouwen, inclusief werk en recreatie
•Gemeente kan uit MRA fonds 4.000 euro subsidie krijgen per gemeentelijke laadpaal (is 
gelukt door CDA wethouder Frank Frohwein, wethouder in Oostzaan)
•Circa 100.000 woningen worden voorzien in de regio noord en oost van Amsterdam 
tussen Zaanstad en Amsterdam Noord
•Over het IJ wordt een openbaar vervoer/fiets-kabelbaan gepland
•Uitdiepen van Gooi- en IJmeer is ook goed voor de waterberging in onze regio en tegen 
de verdroging van de Utrechtse Heuvelrug
•In haar afsluitende woord wees de Amsterdamse burgemeester Femke Halsema op het 
gevaar van megalomanie, maar ook op het gevaar van isolationisme, waardoor 
aanliggende gemeenten soms een wiel proberen uit te vinden, dat in andere gemeenten 
al bestaat; samenwerken en uitwisselen is dus het devies.
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